

《真情温暖赛场》 | 课堂阅读练习单四

Objectives:

- To get a clear idea of the internal organization of the article;
- To develop an in-depth understanding of the author’s intention and the purpose of the article;
- To address any remaining questions about the article.

活动三：重述文章 Recap

Steps	Instructions	Your Notes
Step 1	Read the article again with appropriate reading strategies you have practiced in this unit.	<input type="checkbox"/> 做好了
Step 2	Try to answer your questions on your Handout 3.	<input type="checkbox"/> 做好了
Step 3	Do Self-Check Worksheet.	<input type="checkbox"/> 做好了

Self-check Worksheet

Step 1: In-class Discussion

Q1. 你在 Handout 3 上记下来了什么问题? 你现在能回答这些问题了吗? 你的答案是什么?

Q2. 这篇文章是不是按照时间的先后顺序写的? 如果不是, 那它的顺序是什么样的?

Q3a. 你觉得下面这些句子是什么意思? 把这些句子按照语意排序。

Q3b. 你认为作者想要告诉我们什么? 你同意她的看法吗?

这一幕不但让现场无数的韩国观众激动万分, 也让全世界爱好和平的人们深受感动。

这也许就是体育和奥林匹克精神。

冬奥会开幕式, 韩朝手牵手

(虽然并不容易, 可是) 现在, 这个梦想终于实现了。

这一刻人们心中温暖早已战胜了这里冬季的严寒。

Step 2:

How much do you understand the reading this time? *

	1	2	3	4	5	
Very little <20%	<input type="radio"/>	<input type="radio"/>	<input type="radio"/>	<input type="radio"/>	<input type="radio"/>	Completely 100%

Assignment:

1. Essay: Refer to Q3a and Q3b on Page 1 (Step 1). Summarize the reading in your own words, and express your own view.
2. Optional extended cultural reading. Read the article *How Ping-Pong Diplomacy Thawed the Cold War* (<https://www.history.com/news/ping-pong-diplomacy>). Write a short paragraph to introduce the event and talk about your opinion briefly.